Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي
It was approved unanimously to re-estimate the companies' assets and liabilities, the opening budget of the new company, etc. The company's financial statements were approved as of 03/31/2022	الموضوع: آخر تم الموافقة بالاجماع على إعادة تقدير موجودات الشركات ومطلوباتها والميزانية الافتتاحية للشركة الجديدة الخ المصادقة على القوائم المالية للشركة كما في 2022/03/31
Subject: Other	الممضمع الخبر
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the merger of the company with Noor Al Mal where NCM INVESTMENT is the resulted company	حيث وافقت الهيئة العامة على الاندماج مع شركة شركة نور المال للوساطة المالية و البورصات الاجنبية على أن تكون ان سي ام للاستثمار هي الشركة الناتجة عن الاندماج.
Subject: Merger	الموضوع: الاندماج
The Extraordinary General Assembly Meeting of NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS was held on 12:00 On 16-02-2023 at Visual and electronic means of communication https. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 82%.	عقدت الهيئة العامة لشركة نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة بتاريخ 16-023-202 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسائل الاتصال المرئي والالكتروني https://us02web.z وبنسبة حضور 82 %.
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS Date: 19-02-2023 09:29:15 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 19-02-2023 AM 09:29:15